
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання шостої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       29 березня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні шостої (6) сесії міської ради VII 
скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив хвилину мовчання на знак вшанування пам’яті командира            
2-го механізованого взводу 92-ої бригади ШАПОВАЛА ВОЛОДИМИРА 
ІВАНОВИЧА та старшого розвідника 90-го батальйону 81-ї аеромобільної 
бригади ДОВБНЮ ОЛЕГА ОЛЕКСАНДРОВИЧА, які загинули під час 
виконання своїх службових обов’язків у зоні АТО.  
 

(хвилина мовчання) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання шостої сесії 

міської ради проводиться з використанням електронної системи голосування 
«Рада - В». 

Зачитав заяви голови фракції політичної партії «Об’єднання «Самопоміч» 
Прокопа О.Е. та голови фракції політичної партії УКРОП Піддубної О.М. про 
відкликання зі складу секретаріату Павленко Г.М. та Погрібного С.М. 

 
Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 

Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович, Сідерка Тетяна Анатоліївна, Шляхова 
Ольга Олегівна), лічильну комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк 



Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, 
Угніч Григорій Анатолійович, Костромінов Сергій Анатолійович, Шибашов 
Володимир Вікторович) бути готовими до роботи. 
 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до голови лічильної комісії Лозовика Дмитра Борисовича, чи 
готова електронна система голосування «Рада-В» до роботи? (Система до 
роботи готова). 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 39 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
Оголосив VІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
 

(Звучав гімн України) 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 

 
На пленарне засідання шостої сесії міської ради запрошені: депутати 

Верховної Ради України, депутати обласної ради, прокурор міста, члени 
виконавчого комітету, начальник Кременчуцького міського відділу поліції 
головного управління національної поліції України в Полтавський області, 
начальник управління СБУ м.Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу Української православної 
церкви Київського патріархату протоієрей отець Володимир, керівники 
структурних підрозділів виконкому міської ради, акредитовані засоби масової 
інформації, громадськість міста. 
 
 
 



СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
 

1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА 
   «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 

4. Сідерка Тетяна Анатоліївна   – від фракції політичної партії 
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

5. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
 
 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
5. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
6. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
7. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поздоровив депутатів з днем народження в період між пленарними 
засіданнями: 
- Плескун Олександр Володимирович – відсвяткував день народження 11 
березня (1977 р.); 
- Гордєєва Валентина Яківна – відсвяткувала день народження 17 березня 
(1954 р.); 
- Калашник Олександр Вікторович – відсвяткував день народження 20 
березня (1983 р.); 
- Проценко Зінаїда Валеріївна – відсвяткувала день народження 26 березня 
– 30 років (1986 р.); 
- Гриценко Юрій Васильович – секретар міської ради – відсвяткував день 
народження 27 березня – 55 років (1961 р.). 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Згідно з розпорядженням від 15.03.2016 № 91-Р «Про скликання VІ сесії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VІІ скликання» виносяться 
такі питання: 
1. Про виконання міського бюджету за 2015 рік. 
 
Доповідає:НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                             управління виконавчого комітету 
 
2. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2016 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
                                                захисту населення та питань АТО  
Співдоповідач: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
 
3. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради Полтавської 
області. 
 
Доповідає:НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                             управління виконавчого комітету 
 
4. Про виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів міського 
бюджету станом на 01.01.2016. 
 
Доповідає:НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                             управління виконавчого комітету 



5. Про затвердження звітів про надходження та використання коштів цільового 
фонду міської ради за 2015 рік. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого 
                                             комітету 
 
6. Про прийняття міжбюджетних трансфертів на 2016 рік від Кременчуцької 
районної ради. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
                                             го комітету 
 
7. Про затвердження комплексної міської програми «Доступна аптека» в                 
м. Кременчуці на 2016 – 2018 роки.  
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я виконавчо- 
                                             го комітету 
 
8. Про затвердження статуту комунального медичного підприємства «Лікарня 
Придніпровська». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я виконавчо- 
                                             го комітету 
 
9. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Середа М.В.– начальник управління охорони здоров’я виконавчо- 

   го комітету 
 
10. Про внесення доповнення до рішення міської ради від 22.12.2015 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2016 рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 

торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
11. Про визначення осіб, уповноважених радою для участі в установчій 
конференції Полтавської обласної Асоціації органів місцевого самоврядування. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
12. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 листопада 2015 року «Про 
утворення виконавчого комітету міської ради, визначення його чисельності та 
затвердження його персонального складу»(уточнення назви посади). 



Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
13. Про порядок реєстрації, обліку та видачі посвідчень членам громадських 
формувань з охорони громадського порядку, які діють на території міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 

політики апарату міського голови виконавчого 
                                                 комітету 
 
14. Про стан криміногенної ситуації та дотримання правопорядку на території 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Могила В.С. – начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 
                                             Полтавській області 
 
15. Про затвердження міської Програми сприяння населенню міста у судовому 
захисті, розвитку правової свідомості населення та організаційного 
забезпечення діяльності Автозаводського та Крюківського районних судів міста 
Кременчука Полтавської області на 2016 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Гончаренко Д.В. – керівник апарату Автозаводського районного 
                                                    суду м. Кременчука 
 
16. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 01.02.2016 № 68. 
 
Доповідають: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти виконавчого  
                                                      комітету 
 
17. Про визначення орендної плати та продовження застосування визначеної 
орендної плати за нежитлові приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
                                                    виконавчого комітету 
 
18. Про виключення об’єктів приватизації з переліків об’єктів, що перебувають 
у комунальній власності територіальної громади м. Кременчука та підлягають 
приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених міською радою. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
                                                     виконавчого комітету 
 



19. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
26.05.2015 «Про затвердження нової редакції Регламенту Центру надання 
адміністративних послуг у місті Кременчуці» 
 
Доповідає: Печериця Т.В. – начальник Центру надання адміністративних 

послуг у місті Кременчуці 
 
20. Про закріплення умовних меж мікрорайонів у місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Лозовик Д.Б. – начальник Крюківської районної адміністрації 
 
21. Про реорганізацію шляхом злиття комунальних закладів фізичної культури і 
спорту Автозаводського та Крюківського районних центрів фізичного здоров’я 
населення «Спорт для всіх». 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту вико- 
                                          навчого комітету 
 
22. Про зміну юридичної адреси та затвердження статуту комунального закладу 
«Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник» у новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                     молоді виконавчого комітету  
 
23. Про створення філії «Спортивно-оздоровчий комплекс «Супутник» в 
комунальному закладі «Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Зоряний».  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                     молоді виконавчого комітету  
 
24. Про заслуховування інформації ПАТ «Кременчукгаз» щодо встановлення 
лічильників газу для населення, що проживає у квартирах та приватних 
будинках, в яких газ використовується тільки для приготування їжі. 
 
Доповідає: Роженко О.А.– депутат міської ради від політичної фракції «Рідне  
                                              місто» 
 
25. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України та Президента України щодо відкликання 
законопроекту про внесення змін до Конституції України (децентралізації 
влади) (реєстр. № 2217а від 15 липня 2015 року). 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – депутат міської ради від політичної фракції       
                                             «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 



26. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
припинення політичних репресій та звільнення політичних в’язнів. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
27. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 24 листопада 
2015 року «Про утворення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, 
визначення його чисельності та затвердження його персонального складу». 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
28. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджене рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
29. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджене рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
(На засіданні Президії 15.03.2016р. запропоновано об'єднати проекти 
рішень № 28 та № 29 в один проект рішення) 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
30. Про затвердження додаткових змін до генерального плану міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та  
                                                   архітектури виконавчого комітету 
 
31. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
32. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам для будівництва 
індивідуальних гаражів в кварталі 285 в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
33. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
34. Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту для розміщення 
тимчасового гаража громадянину пільгової категорії у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
35. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
36. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
37. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
38. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
39. Про  надання, вилучення  та  оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в              
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
40. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 



41. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
42. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
43. Про  внесення  змін  до  рішень  органів  місцевого  самоврядування  в                
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
44. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в              
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
                                              виконавчого комітету 
 
45. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016 року «Про 
надання згоди ПАТ «Кременчуцьке кар’єроуправління «Кварц» на переоформ-
лення (продовження терміну дії) гірничного  відводу Піщанського родовища 
мігматитів та гранітів». 
 
Доповідає: Федюн О.М. – в.о. начальника відділу екологічної безпеки 
                                             виконавчого комітету 
 
46. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підпри-
ємств м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
47. Про затвердження статуту комунального підприємства «Кременчук-
водоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
48. Про тимчасове, до 01 березня 2017 року, призупинення дії Положення про 
дольову участь власників квартир(квартиронаймачів) у капітальному ремонті, 
реконструкції, модернізації багатоквартирних житлових будинків м. Кремен-
чука, затвердженого рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 30.09.2015. 



 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
49. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 26 березня 
2013 року «Про затвердження Міської програми влаштування нових дитячих 
ігрових майданчиків на 2013 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
50. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Кабінету Міністрів України щодо прискорення утворення територіального 
відділення Державної служби України з питань безпечності харчових продуктів 
та захисту споживачів. 
 
Доповідають депутати міської ради: Прокоп О.Е., Піддубна О.М., Плескун О.В. 
                                                               Роженко О.А., Лозовик Д.Б., Терещен-            

ко К.О. 
 
51. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» зі змінами. 
 
Доповідає: Слинько К.В. – начальник Автозаводської районної адміністрації 
 
52. Про заслуховування окремих звітів першого заступника міського голови 
Пелипенка В.М., заступників міського голови Проценка Р.О., Декусара В.В., 
Кравченка Д.В., Усанової О.П., начальника управління житлово – 
комунального господарства Москалика І.В., начальника відділу транспорту 
Івашини Р.В. про результати роботи за перші 100 днів виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
53. Різне. 
 

Запропоновано проект порядку денного VI сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували:  «за» - 38  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав пропозиції, які надійшли до порядку денного під час розгляду 
матеріалів на засіданнях постійних депутатських комісій. 
  

Постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального госпо-
дарства та управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, 
зв’язку та ІТ- технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) пропонує питання 
порядку денного № 20 «Про закріплення умовних меж мікрорайонів у місті 
Кременчуці» - зняти з розгляду. 

 
Голосували:  «за» - 14 

«утрималось» - 9 
«проти» - 8 
«не голосувало» - 9 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

  
На засіданні Президії 15.03.2016р. запропоновано об'єднати проекти 

рішень № 28 та № 29 «Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької 
міської ради Полтавської області VII скликання, затверджене рішенням II сесії 
від 22.12.2015» (мають однакову назву) в один проект рішення, розробник 
проекту рішення не погоджується з цією пропозицією. На засіданні 
депутатських комісій розглянуто це питання. Прошу проголосувати за 
пропозицію щодо об'єднання двох проектів рішень в один (ст.50 п.п.1.11 
Регламенту Кременчуцької міської ради) і при розгляді цього питання 
запропонуємо голосувати по кожному пункту проекту  рішення окремо, 
враховуючи інші пропозиції. 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

       (пропозиція приймається) 
 
 Постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального госпо-
дарства та управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, 
зв’язку та ІТ- технологій (голова комісії Котляр В.Ю.)та комісія з питань 
освіти, молоді, культури,спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охороною здоров’я, материнства та дитинства 
(голова комісії Терещенко Д.Ю.) пропонують питання порядку денного № 52 
«Про заслуховування окремих звітів першого заступника міського голови 
Пелипенка В.М., заступників міського голови Проценка Р.О., Декусара В.В., 
Кравченка Д.В., Усанової О.П., начальника управління житлово-комунального 
господарства Москалика І.В., начальника відділу транспорту Івашини Р.В. про 



результати роботи за перші 100 днів виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради» - розглянути першим. 
 

Голосували:  «за» - 16  
«утрималось» - 11 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 11 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
 Політична фракція «Батьківщина» пропонує зняти питання № 52 
порядку денного з розгляду. 
 

Голосували:  «за» - 19  
«утрималось» - 3 
«проти» - 15 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИСТУПИЛИ:  
 
Кравченко М.М. – учасник АТО 
 
 Розповів про травмованого учасника АТО Саленко Євгена, про його 
труднощі з житлом в хрущівці та попрохав віднайти для нього квартиру в 
будинку на першому поверсі, облаштованому пандусом та поряд з госпіталем. 
Запропонував зняти питання № 44 порядку денного з розгляду та все 
вирішувати в правовому полі. Побажав депутатам плідно попрацювати та 
прийняти правильне рішення. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
  Розповів про будівництво багатоповерхового житлового будинку біля 

ЗОШ № 13, про процедуру взяття землі в оренду та про можливість виділення 
квартири в цьому районі для Саленка Євгена. 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від політичної фракції «Рідне місто» 
 
  Запропонував від фракції «Рідне місто» створити робочу групу на базі 

профільної комісії із залученням представників фракцій, яка відпрацює дане 
питання і винесе проект рішення на наступну сесію. Вирішити це питання 
протягом 3-6-ти місяців. 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Доповів про те, що питання виділення житла учасникам АТО та сім’ям 
загиблих учасників АТО знаходиться у нього на контролі, у керівника 
департаменту праці, соціального захисту населення та питань АТО та у 
директора КП «Квартирне управління».  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Нагадав про те, що вже існує комісія з виділення матеріальної допомоги 
учасникам АТО і члени комісії роблять все можливе, щоб виділяти кошти на ті 
чи інші потреби даній категорії населення.   
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
       Розглянувши пропозиції членів тимчасової контрольної комісії з 
вивчення структури та чисельності виконавчих органів, пропонується включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 
1. Про продовження строку повноважень тимчасової контрольної комісії з 
вивчення структури та чисельності виконавчих органів Кременчуцької 
міської ради VII скликання, створеної рішенням міської ради від 
24.12.2015. 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – голова тимчасової контрольної комісії з вивчення  
                                             структури та чисельності  виконавчих органів 
                                             Кременчуцької міської ради VII скликання 

(питання розглянуто на депутатських комісіях) 
 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

    (пропозиція приймається,  
    включено до порядку денного) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

З метою забезпечення виконання заходів щодо модернізації мережі 
професійно-технічних закладів міста, необхідно вирішити питання щодо 
передачі з державної у комунальну власність нерухомого майна (будівель та 
споруд) професійно-технічних закладів міста - пропонується включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 



2. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Президента України П.О.Порошенка, Голови Верховної Ради 
України В.Б.Гройсмана, Прем'єр-Міністра України А.П.Яценюка, 
Міністра освіти і науки України С.М.Квіта. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – голова постійної депутатської комісії з питань  
                                               бюджету, фінансів, соціально – економічного  
                                               розвитку та інвестиційної політики 
Співдоповідач: Усанова О.П. – заступник міського голови 

(питання розглянуто на депутатських комісіях) 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Зауважив, що профільна комісія не брала участі у розробці даного 
питання. Запропонував домовитися з Полтавською обласною радою на 
співфінансування даних закладів освіти і не поспішати приймати це рішення та 
не включати його в порядок денний. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 5 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 5 

      (пропозиція приймається, 
      включено до порядку денного) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
(голова комісії Ульянов Р.А.) пропонують включити додатково до порядку 
денного проекти рішень: 
 
3. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
                                              виконавчого комітету 

(питання розглянуто на земельній комісії) 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення з приводу даного проекту рішення. 
 



Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

      (пропозиція приймається, 
      включено до порядку денного) 

  (поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
(голова комісії Ульянов Р.А.) пропонують включити додатково до порядку 
денного наступний проект рішення: 
 
4. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
                                              виконавчого комітету 

(питання розглянуто на земельній комісії) 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення з приводу даного проекту рішення. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Повідомив про те, що фракція «Опозиційний блок» не голосує за 
включення до порядку денного додаткових проектів рішень. Попрохав 
юридичне управління надати інформацію щодо законності включення даних 
питань до порядку денного без відповідного обговорення на комісіях. 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
(з місця) 
 
 Надав пояснення стосовно включення до порядку денного земельних та 
фінансових питань. 

 
Голосували:  «за» - 36  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

      (пропозиція приймається,  
     включено до порядку денного) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) 
пропонує зняти з розгляду питання № 44 «Про продаж земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення в м. Кременчуці» на доопрацювання 
до розгляду заяви про злочин правоохоронними органами від ГО «Об’єднання 
учасників та ветеранів АТО м. Кременчука». 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

      (пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата міської ради Порицького М.М. включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 

- Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету 
Міністрів України стосовно внесення змін до Постанови Кабінету Міністрів 
України від 18 грудня 2015 року № 1086.  
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Надав пояснення стосовно даного проекту рішення. 

 
Голосували:  «за» - 6 

«утрималось» - 20 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 14 

           (пропозиція не приймається, 
не включено до порядку денного) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попрохав управління житлово-комунального господарства підготувати на 
наступну сесію даний проект рішення, опрацювати з усіма зацікавленими 
сторонами і винести на розгляд всіх депутатських комісій і сесію. 
 Надав слово для інформації голові постійної депутатської комісії з питань 
Регламенту, депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, 
розвитку місцевого самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та 



антикорупційної діяльності щодо розгляду заяв депутатів на засіданні даної 
комісії. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від політичної фракції «Батьківщина», 

голова постійної депутатської комісії з питань Регламенту, 
депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, 
розвитку місцевого самоврядування, розгляду питань 
конфлікту інтересів та антикорупційної діяльності 

 
 Довів до відома депутатів результати засідання від 28.03.2016 щодо заяв 
Ульянова Р.А. та Піддубної О.М., а саме: звернути увагу Піддубної О.М. на 
грубе порушення з боку депутата депутатської етики (ст.8 п. 5 Закону України 
«Про статус депутатів місцевих рад»), яка виразилась під час її виступу на сесії 
міської ради від 24 лютого 2016 року з образливими висловлюваннями на 
адресу депутата міської ради Ульянова Р.А. з використанням у публічному 
виступі недостовірних відомостей стосовно депутата міської ради. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від політичної фракції УКРОП 
 
 Зауважила, що не ображала пана Ульянова Р.А. та заперечила стосовно 
резолюції постійної депутатської комісії з питань Регламенту, депутатської 
діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого самовря-
дування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної діяльності. 

  
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Повідомила про депутатські запити, що надійшли до секретаріату від 
семи депутатів міської ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував включити депутатські запити до порядку денного і 
прийняти в цілому порядок денний. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
VІ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
 
1. Депутатський запит щодо облаштування знаком «Зупинка заборонена»  
парної сторони проїзду Арсенального в районі міського Центру зайнятості. 
  
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії 
(5 хв.)                                        «Рідне місто»  
        



2. Депутатський запит щодо облаштування перехрестя вул. Чкалова та                
вул. Європейської пішохідними переходами, світлофорами та знаками 
«Пішохідний перехід», виконання робіт з ремонту дорожнього покриття на 
даному перехресті. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії 
(5 хв.)                                        «Рідне місто»  
 
3. Депутатський запит щодо виконання ремонтних робіт  дорожнього покриття 
(підсипка та вирівнювання) на вул. Чередницькій. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії 
(5 хв.)                                        «Рідне місто»  
 
4. Депутатський запит щодо проведення ревізій облаштування пішохідних 
переходів та їх освітлення з метою безпеки дорожнього руху. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)           «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
5. Депутатський запит щодо встановлення на щоглі адміністративної будівлі 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради прапорів Ради Європи та 
Євросоюзу на знак підтримки європейських цінностей та прагнення України 
приєднатися до Європи. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)           «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
6. Депутатський запит щодо забезпечення лікарськими засобами дорослих і 
дітей м. Кременчука, які хворіють на рідкісні орфанні захворювання. 
  
Доповідає: Плескун О.В.– депутат міської ради від фракції політичної партії          
(5 хв.)                                     «Рідне місто»  
 
7. Депутатський запит щодо недопущення перешкоджання депутатської 
діяльності та зобов’язання працівників виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради дотримуватися законів України «Про статус депутатів місцевих 
рад» та «Про місцеве самоврядування в Україні», негайно надавати депутатам 
міської ради необхідні матеріали та інформацію. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 



8. Депутатський запит сприяння міським головою явки посадовців Кремен-
чуцької міської ради на засідання в Автозаводський районний суд для розгляду 
протоколів про корупцію.  
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
9. Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної комісії з 
депутатів Кременчуцької міської ради із залученням фахівців виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради та ПАТ «Полтаваобленерго» з метою 
вивчення та вирішення питання утримання теплових мереж, що є комунальною 
власністю міста Кременчука.  
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
10. Депутатський запит щодо надання пояснень міським головою Малець-         
ким В.О. та заступником міського голови Кравченком Д.В. стосовно 
доцільності використання робочого часу 16 березня 2016 року та оприлюднення 
цих даних на офіційному сайті Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
11. Депутатський запит встановлення засобів примусового зниження швидкості 
«лежачими поліцейськими» поблизу громадської зупинки «Чернишевського» 
по просп. Полтавському. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
12. Депутатський запит щодо облаштування зупинки громадського транспорту 
«Центральна районна лікарня» по просп. Полтавському для зручності та 
комфорту мешканців  м. Кременчука. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
13. Депутатський запит оновлення нанесення якісної дорожньої розмітки на 
всіх вулицях міста Кременчука. 
 

Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 



14. Депутатський запит щодо недопущення знищення Полтавського обласного 
комунального підприємства «Полтавафарм» та звернення міського голови до 
депутатів Полтавської обласної ради з листом про необхідність повернення 
Центральної міської аптеки № 232, Міжлікарняної аптеки № 212, 
Кременчуцької філії аптеки «Ветеран» до комунальної власності 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
15. Депутатський запит щодо впровадження мораторію на продаж об’єктів 
комунальної власності до 01.01.2017 для приведення системи обліку та 
контролю за даними об’єктами до ладу. 
 
Доповідає: Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції «Радикальна 
(5 хв.)                                      партія Олега Ляшка»  
 
16. Депутатський запит щодо впровадження мораторію на продаж земель 
комунальної власності до приведення системи обліку та контролю за даними 
об’єктами до єдиної системи. 
 
Доповідає: Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції «Радикальна 
(5 хв.)                                      партія Олега Ляшка»  
 
17. Депутатський запит щодо забезпечення ліквідації безробіття в м. Кре-
менчуці, розвитку підприємництва, виділення коштів на утримання житлово-
комунального господарства (ремонт доріг, мостового переходу на р. Дніпро, 
ремонт покрівель), закладів охорони здоров’я, забезпечення пільгових 
категорій громадян коштами в повному обсязі для лікування. 
 
Доповідає: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
18. Про виконання міського бюджету за 2015 рік. 
 
Доповідає:НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)                                   управління виконавчого комітету 
 
19. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2016 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального 
                                                захисту населення та питань АТО  
Співдоповідач: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
(10 хв.) 



20. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради Полтавської 
області. 
 
Доповідає: НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)                                    управління виконавчого комітету 
 
21. Про виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів міського 
бюджету станом на 01.01.2016. 
 
Доповідає: НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)                                    управління виконавчого комітету 
 
22. Про затвердження звітів про надходження та використання коштів 
цільового фонду міської ради за 2015 рік. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого 
(5 хв.)                                   комітету 
 
23. Про прийняття міжбюджетних трансфертів на 2016 рік від Кременчуцької 
районної ради. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
(5 хв.)                                   го комітету 
 
24. Про затвердження комплексної міської програми «Доступна аптека» в                 
м. Кременчуці на 2016 – 2018 роки.  
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
(5 хв.)                                   го комітету 
 
25. Про затвердження статуту комунального медичного підприємства «Лікарня 
Придніпровська». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
(5 хв.)                                   го комітету 
 
26. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
(5 хв.)                                   го комітету 
 
27. Про внесення доповнення до рішення міської ради від 22.12.2015 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2016 рік». 



Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва,  
(5 хв.)                                   торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
28. Про визначення осіб, уповноважених радою для участі в установчій 
конференції Полтавської обласної Асоціації органів місцевого самоврядування. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
(5 хв.) 
 
29. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 листопада 2015 року «Про 
утворення виконавчого комітету міської ради, визначення його чисельності та 
затвердження його персонального складу»(уточнення назви посади). 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
(5 хв.) 
 
30. Про порядок реєстрації, обліку та видачі посвідчень членам громадських 
формувань з охорони громадського порядку, які діють на території міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої  
(5 хв.)                                     політики апарату міського голови виконавчого 
                                                комітету 
 
31. Про стан криміногенної ситуації та дотримання правопорядку на території 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Могила В.С. – начальник Кременчуцького відділу поліції ГУНП в 
(10 хв.)                                 Полтавській області 
 
32. Про затвердження міської Програми сприяння населенню міста у судовому 
захисті, розвитку правової свідомості населення та організаційного 
забезпечення діяльності Автозаводського та Крюківського районних судів міста 
Кременчука Полтавської області на 2016 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Гончаренко Д.В. – керівник апарату Автозаводського районного 
(10 хв.)                                        суду м. Кременчука 
 
33. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 01.02.2016 № 68. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти виконавчого  
(5 хв.)                                       комітету 
 



34. Про визначення орендної плати та продовження застосування визначеної 
орендної плати за нежитлові приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
(5 хв.)                                          виконавчого комітету 
 
35. Про виключення об’єктів приватизації з переліків об’єктів, що перебувають 
у комунальній власності територіальної громади м. Кременчука та підлягають 
приватизації шляхом продажу на аукціоні, затверджених міською радою. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника управління міського майна 
(5 хв.)                                          виконавчого комітет 
 
36. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
26.05.2015 «Про затвердження нової редакції Регламенту Центру надання 
адміністративних послуг у місті Кременчуці» 
 
Доповідає: Печериця Т.В. – начальник Центру надання адміністративних  
(5 хв.)                                      послуг у місті Кременчуці 
 
37. Про закріплення умовних меж мікрорайонів у місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Лозовик Д.Б. – начальник Крюківської районної адміністрації 
(10 хв.) 
 
38. Про реорганізацію шляхом злиття комунальних закладів фізичної культури і 
спорту Автозаводського та Крюківського районних центрів фізичного здоров’я 
населення «Спорт для всіх». 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту вико- 
(5 хв.)                                навчого комітету 
 
39. Про зміну юридичної адреси та затвердження статуту комунального закладу 
«Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник» у новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(5 хв.)                                          молоді виконавчого комітету  
 
40. Про створення філії «Спортивно-оздоровчий комплекс «Супутник» в 
комунальному закладі «Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Зоряний».  
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(5 хв.)                                          молоді виконавчого комітету  
 



41. Про заслуховування інформації ПАТ «Кременчукгаз» щодо встановлення 
лічильників газу для населення, що проживає у квартирах та приватних 
будинках, в яких газ використовується тільки для приготування їжі. 
 
Доповідає: Роженко О.А.– депутат міської ради від політичної фракції «Рідне  
(10 хв.)                                  місто» 
 
42. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України та Президента України щодо відкликання 
законопроекту про внесення змін до Конституції України (децентралізації 
влади) (реєстр. № 2217а від 15 липня 2015 року). 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – депутат міської ради від політичної фракції       
(5 хв.)                                   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
43. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
припинення політичних репресій та звільнення політичних в’язнів. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
44. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 24 листопада 
2015 року «Про утворення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, 
визначення його чисельності та затвердження його персонального складу». 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
45. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджене рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
46. Про затвердження додаткових змін до генерального плану міста Кремен-
чука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та  
(5 хв.)                                          архітектури виконавчого комітету 
 
47. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 



48. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам для будівництва 
індивідуальних гаражів в кварталі 285 в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
49. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
50. Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту для розміщення 
тимчасового гаража громадянину пільгової категорії у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
51. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
52. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
53. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
54. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
55. Про  надання, вилучення  та  оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в              
м. Кременчуці. 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
56. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
57. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
58. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
59. Про  внесення  змін  до  рішень  органів  місцевого  самоврядування  в                
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
60. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016 року «Про 
надання згоди ПАТ «Кременчуцьке кар’єроуправління «Кварц» на переоформ-
лення (продовження терміну дії) гірничного  відводу Піщанського родовища 
мігматитів та гранітів». 
 
Доповідає: Федюн О.М. – в.о. начальника відділу екологічної безпеки 
(5 хв.)                                   виконавчого комітету 
 
61. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підпри-
ємств м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
62. Про затвердження статуту комунального підприємства «Кременчук-
водоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
63. Про тимчасове, до 01 березня 2017 року, призупинення дії Положення про 
дольову участь власників квартир(квартиронаймачів) у капітальному ремонті, 



реконструкції, модернізації багатоквартирних житлових будинків м. Кремен-
чука, затвердженого рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 30.09.2015. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
64. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 26 березня 
2013 року «Про затвердження Міської програми влаштування нових дитячих 
ігрових майданчиків на 2013 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
65. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Кабінету Міністрів України щодо прискорення утворення територіального 
відділення Державної служби України з питань безпечності харчових продуктів 
та захисту споживачів. 
 
Доповідають депутати міської ради: Прокоп О.Е., Піддубна О.М., Плескун О.В. 
(10 хв.)                                          Роженко О.А., Лозовик Д.Б., Терещенко К.О. 
 
66. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» зі змінами. 
 
Доповідає: Слинько К.В. – начальник Автозаводської районної адміністрації 
(5 хв.) 
 
67. Про заслуховування окремих звітів першого заступника міського голови 
Пелипенка В.М., заступників міського голови Проценка Р.О., Декусара В.В., 
Кравченка Д.В., Усанової О.П., начальника управління житлово – 
комунального господарства Москалика І.В., начальника відділу транспорту 
Івашини Р.В. про результати роботи за перші 100 днів виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
68. Про продовження строку повноважень тимчасової контрольної комісії з 
вивчення структури та чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської 
ради VII скликання, створеної рішенням міської ради від 24.12.2015. 
 
Доповідає: Прокоп О.Е. – голова тимчасової контрольної комісії з вивчення  
(5 хв.)                                   структури та чисельності  виконавчих органів 
                                              Кременчуцької міської ради VII скликання 



69. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України П.О.Порошенка, Голови Верховної Ради України 
В.Б.Гройсмана, Прем'єр-Міністра України А.П.Яценюка, Міністра освіти і 
науки України С.М.Квіта. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – голова постійної депутатської комісії з питань  
                                               бюджету, фінансів, соціально-економічного  
                                               розвитку та інвестиційної політики 
Співдоповідач: Усанова О.П. – заступник міського голови 
(10 хв.) 
 
70. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
71. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
(5 хв.)                                    виконавчого комітету 
 
72. Різне. 
(30 хв.) 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
1. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо облаштування знаком «Зупинка 

заборонена» з парної сторони проїзду Арсенального в районі 
міського Центру зайнятості. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 



2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо облаштування перехрестя вул. Чкало-
ва та вул. Європейської пішохідними переходами, світлофорами 
та знаками «Пішохідний перехід»,  виконання робіт з ремонту 
дорожнього покриття на даному перехресті. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Рідне місто» 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо виконання ремонтних робіт  дорож-

нього покриття (підсипка та вирівнювання) на вул. Черед-
ницькій. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Рідне місто» 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо проведення ревізій облаштування 

пішохідних переходів та їх освітлення з метою безпеки 
дорожнього руху. 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ»  

 (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 



5. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо встановлення на щоглі адміністра-
тивної будівлі виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради прапорів Ради Європи та Євросоюзу на знак підтримки 
європейських цінностей та прагнення України приєднатися до 
Європи. 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

 
6. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо забезпечення лікарськими засобами 

дорослих і дітей м. Кременчука, які хворіють на рідкісні орфанні 
захворювання. 
Інформував: Плескун О.В.– депутат міської ради від фракції 

політичної партії «Рідне місто»  
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
7. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо недопущення перешкоджання депу-

татської діяльності та зобов’язання працівників виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради дотримуватися законів 
України «Про статус депутатів місцевих рад» та «Про місцеве 
самоврядування в Україні», негайно надавати депутатам міської 
ради необхідні матеріали та інформацію. 
Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що негайно надавати інформацію може лише комп’ютер. 
Посадові особи місцевого самоврядування готують відповіді відповідно до 
законодавства і в ті терміни, які визначені законом. 



ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 12 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

 
8. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо сприяння міським головою явки 

посадовців Кременчуцької міської ради на засідання в 
Автозаводський районний суд для розгляду протоколів про 
корупцію.  
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 

 

ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 16 
(поіменне голосування) 

 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної 

комісії з депутатів Кременчуцької міської ради із залученням 
фахівців виконавчого комітету Кременчуцької міської ради та 
ПАТ «Полтаваобленерго» з метою вивчення та вирішення 
питання утримання теплових мереж, що є комунальною 
власністю міста Кременчука.  
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Попрохав правоохоронні органи відреагувати на даний депутатський 
запит, якщо ПАТ «Полтаваобленерго» не здійснювали технічне обслуговування 
мереж, то потрібно вжити заходів, оскільки питання дуже важливе для міста. 
Наголосив на тому, що КП «Благоустрій Кременчука» та управлінням житлово-
комунального господарства проводяться зустрічі з керівництвом ПАТ «Пол-
таваобленерго». 
 
Роженко О.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Рідне 

місто» 
 
 Зазначив про те, що згідно з Регламентом Кременчуцької міської ради 
комісії створюються рішенням міської ради і відповідний проект може 
підготувати будь-який депутат міської ради. 



ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
10. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо надання пояснень міським головою 

Малецьким В.О. та заступником міського голови Кравчен-          
ком Д.В. стосовно доцільності використання робочого часу         
16 березня 2016 року та оприлюднення цих даних на офіцій-
ному сайті Кременчуцької міської ради. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 6 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 17 
(поіменне голосування) 

 
11. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо встановлення засобів примусового 

зниження швидкості «лежачими поліцейськими» поблизу 
громадської зупинки «Чернишевського» по просп. Полтавсь-
кому. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
12. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо облаштування зупинки громадсь-

кого транспорту «Центральна районна лікарня» по                
просп. Полтавському для зручності та комфорту мешканців          
м. Кременчука. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 



ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

13. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо оновлення нанесення якісної 
дорожньої розмітки на всіх вулицях міста Кременчука. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
14. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо недопущення знищення Полтавсь-

кого обласного комунального підприємства «Полтавафарм» та 
звернення міського голови до депутатів Полтавської обласної 
ради з листом про необхідність повернення Центральної 
міської аптеки № 232, Міжлікарняної аптеки № 212, 
Кременчуцької філії аптеки «Ветеран» до комунальної 
власності Кременчуцької міської ради. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 
(поіменне голосування) 

 
15. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо впровадження мораторію на продаж 

об’єктів комунальної власності до 01.01.2017 для приведення 
системи обліку та контролю за даними об’єктами до ладу.  
Інформував: Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції 

«Радикальна партія Олега Ляшка»  
(депутатський запит зачитано) 



Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок 
Петра Порошенка «Солідарність» 

 

Зазначив, що мораторій потрібно вводити не депутатським запитом, а 
рішенням міської ради.  
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
(поіменне голосування) 

 
16. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо впровадження мораторію на продаж 

земель комунальної власності до приведення системи обліку та 
контролю за даними об’єктами до єдиної системи. 
Інформував: Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції 

«Радикальна партія Олега Ляшка»  
(депутатський запит зачитано) 

 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила про те, що вже діє мораторій на виділення будь-яких земельних 
ділянок до забезпечення учасників АТО їхнього права на землю та створений 
на державному рівні реєстр – державний земельний кадастр. Зауважила, що на 
державному рівні існує обов’язковість продажу права оренди або права 
власності на землю, крім визначених випадків.  
 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 17 
«утрималось» - 13 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування включення депутатського запиту Таценюка В.Д. 
до порядку денного. 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(депутат Таценюк В.Д. попрохав врахувати його голос «за», всього 
голосів «за» - 31). 



17. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо забезпечення ліквідації безробіття в 
м. Кременчуці, розвитку підприємництва, виділення коштів на 
утримання житлово-комунального господарства (ремонт доріг, 
мостового переходу на р. Дніпро, ремонт покрівель), закладів 
охорони здоров’я, забезпечення пільгових категорій громадян 
коштами в повному обсязі для лікування. 
Інформував: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції 

«Батьківщина»  
(депутатський запит оголошено в усній формі) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 (поіменне голосування) 

(депутат Піддубна О.М. попрохала врахувати її голос «за», всього голосів 
«за» - 34). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію зробити перерву в роботі сесії до 
14.00 год. 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
  

Міський голова оголосив перерву до 14.00 год. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 33 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Довів до відома депутатів міської ради та громадськості міста 
Кременчука рішення Вищого адміністративного суду України (Постанова від 
15 березня 2016 року № К-8004123215), яке стосується скульптурної композиції 
колишньому міському голові Олегу Бабаєву. 
 



18. СЛУХАЛИ: Про виконання міського бюджету за 2015 рік. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – 

начальник фінансового управління  
  

Інформувала про виконання міського бюджету за 2015 рік відповідно до 
пояснювальної записки, яка надавалася до проекту рішення (додається). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
19. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок 

міського бюджету за перевезення пільгових категорій насе-
лення м. Кременчука міським автомобільним транспортом, 
електротранспортом та приміським залізничним транспортом 
на 2016 рік. 
Доповідач: Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту 

праці, соціального захисту населення 
та питань АТО  

Співдоповідач: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
 

Міський голова запропонував проголосувати за основу дане питання. 
 

Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

  
Зачитав доповнення до проекту рішеня, а саме: 
Постійна депутатська комісія з питань бюджету, фінансів, соціально-

економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
пропонує: 

- доповнити п.4 рішення абзацом наступного змісту: «Долучити до 
робочої групи по створенню Програми надання адресної допомоги для 
пільгового проїзду окремих категорій громадян м. Кременчука за рахунок 
коштів міського бюджету фінансове управління виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, постійну депутатську комісію з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики, постійну 
депутатську комісію з питань житлово-комунального господарства та 
управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, зв’язку та 
ІТ-технологій». 

 



Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував депутатам міської ради, якщо не встигнуть 29 березня 
розглянути всі питання порядку денного, зібратися для продовження роботи 
сесії 30 березня о 13.00 год., оскільки о 10.00 год. в Міському палаці культури 
буде проходити прощання із загиблим учасником АТО. 
 
Поляков В.Ю. – т.в.о. директора департаменту праці, соціального захисту 

населення та питань АТО  
 
 Зазначив, що всі пропозиції депутатів міської ради в даній Програмі були 
враховані і попрохав підтримати її, оскільки вона вкрай необхідна для 
перевезення пільгових категорій населення. Надавав відповіді на запитання 
депутатів міської ради. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Задавав запитання стосовно кількості пільговиків, які користуються 
безкоштовним проїздом, розподілу між автотранспортом, залізничним та 
електротранспортом, стосовно завищення кількості електротранспорту на 
маршрутах. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував громадськість міста про щоденний моніторинг виходу 
транспорту на маршрути, який здійснює служба допомоги мера – служба 1563. 
За даним моніторингом в середньому на лінію виходить від 37 до 41 
тролейбусів. 
 
Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту 
 
 Надавав відповіді на запитання депутатів міської ради стосовно даної 
Програми. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попрохав депутатів міської ради з розумінням віднестися до зазначеної 
Програми та зауважив, що вона повністю не закриває потреби ні комунальному 



підприємству «Кременчуцьке тролейбусне управління», ні перевізникам у 
відшкодуванні витрат на перевезення пільгових категорій. Доповів стосовно 
формульних розрахунків та про необхідність прийняття даної Програми. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від політичної фракції УКРОП 
 
 Зробив порівняння двох примірників Програми (січень, березень) та задав 
питання стосовно доцільності ставити розробником та виконавцем даної 
Програми департамент праці, соціального захисту населення та питань АТО. 
Проаналізував положення департаменту праці, соціального захисту населення 
та питань АТО, управління економіки, відділу транспорту та зауважив, що саме 
управління економіки має бути виконавцем даної Програми. Зауважив, що 
перевізники обґрунтовують тарифи, а органи місцевого самоврядування їх 
погоджують. Запропонував прийняти Програму, але врахувати наступні 
пропозиції: 

- скласти «Паспорт Програми» згідно із положенням про управління і 
відділів виконавчого комітету; 

- відповідальність та контрольні функції покласти на виконавчий комітет; 
- п. 5.7. Програми «відповідальність за повноту та правильність 

розрахунків несе перевізник» доповнити словами «і управління 
економіки та відділ транспорту згідно із своїми положеннями». 

 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив, що коштів, виділених на перевезення пільгових категорій 
громадян, не вистачить на довго, тому потрібно якимось чином виходити з цієї 
ситуації, розробити концепцію розвитку транспорту, яким чином буде 
контролюватися кількість транспорту. Запропонував ввести електронний 
контроль для того, щоб все було автоматизовано, прийняти концепцію розвитку 
громадського пасажирського транспорту м. Кременчука із залученням 
депутатів міської ради, перевізників, громадських організацій та всіх, хто 
побажає в цьому приймати участь. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Подякував «Радикальній партії Олега Ляшка» за підтримку. Закликав 
депутатів міської ради працювати над програмами розвитку. Зазначив, що 
транспорт, який працював  «у звичайному режимі», зруйнований владою та 
економікою України. Запропонував наступні правки: 

- або прибрати відсоткові розрахунки, а залишити тільки формульні, або 
поєднати ці розрахунки; 



- забезпечити округ виступаючого депутата транспортом «у звичайному 
режимі» та відповідним пільговим перевезенням; 

- додаток № 3 Програми п. 1.1. після слів «… і підвищення якості 
соціально значущих послуг електро- та автомобільного транспорту» після 
коми додати: «надання можливості користування пільговим проїздом 
окремим категоріям громадян на всіх міських маршрутах в електро та 
автомобільному транспорті загального користування, що працюють у 
звичайному режимі руху»; 

- додаток № 3 Програми п. 2.3. після слів «… до загальної кількості 
перевезених пасажирів» додати «з метою коректного розрахунку 
компенсаційних виплат виконавчий комітет Кременчуцької міської ради 
Полтавської області замовляє проведення комплексного вивчення 
пасажиропотоку на всіх міських маршрутах загального користування». 

- доповнити таблицю № 1 після п. 15 «За пільгами, наданими містом», щоб 
перевозились безкоштовно в місті соціальні робітники, соціальні 
працівники, фахівці соціальної роботи, державні соціальні інспектори, 
патронажні сестри міського Товариства Червоного хреста, непрацюючі 
працездатні особи, які здійснюють догляд за інвалідом І групи та 
престарілим, який досяг 80-річного віку, перекладачі жестової мови 
організації УТОГ, медичні працівники (дільничні лікарі-терапевти, 
педіатри, лікарі загальної практики-сімейної медицини, медичні сестри 
дільничних лікарів-терапевтів, педіатрів, лікарів загальної практики-
сімейної медицини, медичних сестер та медичних працівників відділень 
паліативної допомоги (хоспіс), діти шкільного віку. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав пропозицію депутата міської ради Кальченка О.В. та поставив на 
голосування, а саме: 

- до п. 4 «Паспорту Програми» до складу співрозробників додати 
управління економіки; 

- із розділу VI «Організація та контроль за виконанням Програми» 
виключити «Депратамент праці, соціального захисту населення та питань 
АТО», замість цих слів включити «Виконавчий комітет здійснює 
контроль…» далі по тексту; 

- п. 5.7. Програми «Відповідальність за повноту та правильність 
розрахунків несе перевізник» доповнити словами «і управління 
економіки та відділ транспорту згідно із своїми положеннями». 

 
Голосували:  «за» - 21 

«утрималось» - 11 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію «Радикальної партії Олега Ляшка» та поставив на 
голосування, а саме: 
 Додати пункт 5 з відповідною зміною нумерації: 
 - Відділу транспорту до 01.09.2016 розробити «Концепцію розвитку 
громадського пасажирського транспорту м. Кременчука на 2016-2022 рр., з 
залученням науковців, депутатів міської ради, представників громадськості, 
представників приватних та комунальних підприємств, які надають послуги з 
перевезення пасажирським транспортом.  
 Пункт 5 рішення вважати пунктом 6, пункт 6 вважати пунктом 7. 

  
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
(пропозиція приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата міської ради Терещенка Д.Ю. та поставив 
на голосування, а саме: 
 Прошу Вас внести зміни в питання № 2 проекту рішення «Про 
затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського бюджету за 
перевезення пільгових категорій…», а саме: 

- додаток № 1, І Загальні положення – останній абзац прибрати; 
- таблицю № 1 прибрати; 
- IV. Обсяги та джерела фінансування – таблицю прибрати; 
- додаток № 3 Програми п. 1.1. після слів «… і підвищення якості 

соціально значущих послуг електро- та автомобільного транспорту» після 
коми додати: «надання можливості користування пільговим проїздом 
окремим категоріям громадян на всіх міських маршрутах в електро та 
автомобільному транспорті загального користування, що працюють у 
звичайному режимі руху»; 

- додаток № 3 Програми п. 2.3. після слів «… до загальної кількості 
перевезених пасажирів» додати «з метою коректного розрахунку 
компенсаційних виплат виконавчий комітет Кременчуцької міської ради 
Полтавської області замовляє проведення комплексного вивчення 
пасажиропотоку на всіх міських маршрутах загального користування». 

- доповнити таблицю № 1 після п. 15 «За пільгами, наданими містом», щоб 
перевозились безкоштовно в місті соціальні робітники, соціальні 
працівники, фахівці соціальної роботи, державні соціальні інспектори, 
патронажні сестри міського Товариства Червоного хреста, непрацюючі 
працездатні особи, які здійснюють догляд за інвалідом І групи та 



престарілим, який досяг 80-річного віку, перекладачі жестової мови 
організації УТОГ, медичні працівники (дільничні лікарі-терапевти, 
педіатри, лікарі загальної практики-сімейної медицини, медичні сестри 
дільничних лікарів-терапевтів, педіатрів, лікарів загальної практики-
сімейної медицини, медичних сестер та медичних працівників відділень 
паліативної допомоги (хоспіс), діти шкільного віку. 

 
Голосували:  «за» - 17 

«утрималось» - 17 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради 

Полтавської області. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – 

начальник фінансового управління  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
21. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів 

міського бюджету станом на 01.01.2016. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – 

начальник фінансового управління  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 



Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила доповнення, що надійшло від фінансового управління, а саме: 

«По питанню № 4 порядку денного «Про виділення коштів за рахунок 
залишку бюджетних коштів міського бюджету станом на 01.01.2016». 

1. Констатуючу частину проекту рішення доповнити словами «на 
виконання ухвали Вищого адміністративного суду України від 25.02.2016 
К/800/17854/15». 

2. Пункт 3 викласти в новій редакції : «Виділити виконавчому комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області (Малецький В.О.) за рахунок 
вільного залишку бюджетних коштів 1 264 503 грн., з них: 

- 764 503 грн. на оплату праці з нарахуваннями працівникам 
новоствореного Управління державної реєстрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області; 

- 500 000,00 грн. на виконання Програми інформатизації міста 
Кременчука на 2014 – 2018 роки., передавши їх із загального фонду до 
спеціального фонду міського бюджету (бюджет розвитку)». 

3. Доповнити проект рішення пунктом 5 наступного змісту:              
«Виділити управлінню житлово-комунального господарства виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області (Москалик І.В.) за 
рахунок вільного залишку бюджетних коштів 48 662,88 грн. на виплату 
заробітної плати.».  

4. Доповнити проект рішення пунктом 6 наступного змісту: «Виділити 
управлінню охорони здоров’я виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області (Середа М.В.) за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів 305 700 грн. на збільшення вартості харчування дітей в 
міській дитячій лікарні. 

5. Пункти 5, 6, 7, 8 проекту рішення  вважати відповідно 7, 8, 9, 10». 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
(пропозиція приймається) 

 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила доповнення, що надійшло від фінансового управління, а саме: 

«По питанню № 4 порядку денного «Про виділення коштів за рахунок 
залишку бюджетних коштів міського бюджету станом на 01.01.2016». 

1. Доповнити проект рішення пунктом 7 «Виділити за рахунок вільного 
залишку бюджетних коштів 1 190 000 грн. на здійснення заходів по 
забезпеченню функціонуванню відділу ведення Реєстру територіальної 
громади, в т.ч.: 



- Автозаводській районній адміністрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради (Слинько К.В.) – 790 000 грн.; 

- Крюківській районній адміністрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради (Лозовик Д.Б.) – 400 000 грн.». 

2. Відповідні зміни внести до нумерації пунктів». 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від політичної фракції УКРОП 
 
 Зробив зауваження стосовно недоречного слова «експертного» в пункті 5 
проекту рішення, де виділяються кошти в сумі 21 280 грн. на погашення 
простроченої кредиторської заборгованості на послуги експертного проекту на 
капітальний ремонт фасаду будівлі по вул.. Жовтневій, 10… 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував розробнику проекту рішення замість слова «експертного» 
написати «експертизи». 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
(пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень, як рішення 

міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
22. СЛУХАЛИ: Про затвердження звітів про надходження та використання 

коштів цільового фонду міської ради за 2015 рік. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
 



23. СЛУХАЛИ: Про прийняття міжбюджетних трансфертів на 2016 рік від 
Кременчуцької районної ради. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони 

здоров'я  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
24. СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної міської програми «Доступна 

аптека» в м. Кременчуці на 2016 – 2018 роки.  
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони 

здоров'я  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Литвиненко М.В. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Зупинився на основних положеннях Програми «Доступна аптека» та 
зазначив, що програмою передбачено створення комунальної міської мережі 
аптек на базі створеної мережі «Аптека № 90», яка складається із одніє аптеки і 
двох аптечних пунктів. Виділив основні цілі та ключові моменти Програми, 
можливість їх реалізації. 
 Навів деякі факти відносно даного питання. Зазначив, що в Україні 
сьогодні чітко визначено декілька національних операторів фармацевтичного 
ринку, які вже мають у всіх районах міста Кременчука свої структурні 
підрозділи і пропонують найнижчі ціни на лікарські засоби – це «Аптека 
низьких цін», аптека «Бажаємо здоров’я», нова мережа аптек «Копійка», 
«Аптека оптових цін» та «Аптека 03». Більшість з них мають більше 400 
структурних підрозділів по всій країні. Навів приклади формування цін в 
аптеках. Висловив своє бачення Програми та зауважив, що головним завданням 



даної Програми має бути створення комунальних аптек та організація їх 
роботи. Закликав звернути увагу на висловлені ним аспекти. 
  
Курченко-Гай В.П.  –  депутат міської ради від політичної фракції «Радикаль-

на партія Олега Ляшка» 
 
 Запропонував проводити контроль по даній Програмі за півріччя для того, 
щоб можна було відслідковувати її ефективність. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок»  
 
 Висловив свою думку стосовно даної Програми та надав наступні 
пропозиції: 

- у розділ «Строки виконання Програми 2016-2018 роки» в пункт 3 
«Створення високорентабельних структурних підрозділів» після п.п. 2 
«Відкриття аптечного пункту № 4 КП «Аптека № 90» (Міська дитяча 
лікарня) записати п. 3. «Відкриття аптечного пункту № 5 КП «Аптека 
№ 90» (Перша міська лікарня), п. 4. «Відкриття аптечного пункту № 6 
КП «Аптека № 90» (Четверта міська лікарня), п. 5. «Відкриття 
аптечного пункту № 7 КП «Аптека № 90» (Центральна міська лікарня) 
та п. 6. «Відкриття аптечного пункту № 8 КП «Аптека № 90» (Центр 
медико-санітарної допомоги). Строк контролю – 2017 рік. 

- у пункт 4 проекту рішення після слів «Контроль за виконанням цього 
рішення покласти на заступника міського голови Усанову О.П. та 
постійну депутатську комісію…» записати «строк контролю – ІІІ 
квартал 2016 року». 

 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я 
 
 Зазначив про те, що, на відміну від інших міських лікарень, в четвертій 
міській лікарні та міській дитячій лікарні комунальної аптеки немає. Люди, які 
хворіють діабетом вимушені їздити за інсуліном в центр міста, адже ліцензія на 
наркотичні засоби є лише в комунальних аптеках. Доповів про високо-
рентабельність структурних підрозділів, зазначених в Програмі. 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив та поставив на голосування пропозицію постійної депутатської 
комісії з питань екології, регулювання земельних відносин, містобудування та 
архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.), а саме: 
 - в таблиці «Строки виконання Програми 2016-2018 роки», в розділі 
«Перелік заходів програми» до пункту 5 «Відкриття нових структурних 
підрозділів у віддалених районах міста» дописати «… та підписання 
додаткових угод до договорів оренди». 



Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію, озвучену вище депутатом міської 
ради Терещенком Д.Ю. 
 

Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 16 
(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив та поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 
Роженка О.А., а саме: 
 - доповнити пункт 4 проекту рішення після слів «… (голова комісії 
Терещенко Д.Ю.)» наступним текстом: «відповідальному виконавцю до 
01.10.2016 року надати звіт про хід виконання цієї програми» 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
(пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень та змін, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Оголошено перерву на 10 хв. до 17.00 год. 
 

Після перерви в залі зареєстровано 27 депутатів. Після реєстрації 
депутати заходили до зали. 

  



25. СЛУХАЛИ: Про затвердження статуту комунального медичного підпри-
ємства «Лікарня Придніпровська». 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони 

здоров'я  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
 (депутат міської ради Макаров А.І. попрохав зарахувати його голос «за», 
всього голосів «за» - 22). 
 
 Міський голова запропонував повернутися до голосування за основу по 
питанню «Про затвердження статуту комунального медичного підприємства 
«Лікарня Придніпровська». 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
(пропозиція приймається) 

 
Міський голова повторно поставив на голосування за основу питання 

«Про затвердження статуту комунального медичного підприємства «Лікарня 
Придніпровська». 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала технічну правку, яка надійшла до проекту рішення у зв’язку з 
перейменуванням вулиць міста Кременчука: 
 - в додатку до рішення міської ради «Статут комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська», в розділі 2. «Найменування та 
місцезнаходження» в підпункті 2.2. замість слів «… провулок Свердло-                
ва, 1/4…» читати «… пров. Павлівський, 1/4…» і далі за текстом. 

 
 



Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
(пропозиція приймається) 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Литвиненко М.В. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Висловив свою думку щодо доцільності створення наглядової ради при 
комунальному медичному підприємстві «Лікарня Придніпровська». 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від політичної фракції «Опозиційний 

блок» 
 
 Нагадав про ретельне вивчення фракцією «Опозиційний блок» даного 
Статуту. Зауважив, що наглядова рада повинна бути створена на кожному 
комунальному підприємстві і основним завданням її є – нагляд за 
господарською діяльністю. Попрохав додати до пункту 7.10. Статуту 
комунального медичного підприємства «Лікарня Придніпровська» наступний 
текст: «Громадський контроль за діяльністю підприємства здійснює наглядова 
рада, яка є ініціативним та дорадчим органом власника». У разі позитивної 
роботи наглядової ради сформувати положення про наглядову раду. 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила пропозицію депутата міської ради Піддубної О.М., а саме: 
 - виключити пункти розділу ІІІ, в яких йдеться про те, що основною 
метою є оптова та/або роздрібна торгівля лікарськими засобами. 
 

Голосували:  «за» - 5 
«утрималось» - 10 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 19 
(пропозиція не приймається) 

  
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила пропозицію депутата міської ради Терещенка Д.Ю., а саме: 

- до пункту 7.10. Статуту комунального медичного підприємства 
«Лікарня Придніпровська» додати наступний текст: «Громадський контроль за 
діяльністю підприємства здійснює наглядова рада, яка є дорадчим органом 
власника». 



Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 6 
«проти» - 6 
«не голосувало» - 12 
(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
26. СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної програми розвитку кому-

нального медичного підприємства «Лікарня Придніпровська» 
на 2016 – 2018 роки. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони 

здоров'я  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
 Надавав відповіді на запитання депутата міської ради Порицького М.М. 
щодо Плану заходів комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки.  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
   «утрималось» - 0 

«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
27. СЛУХАЛИ: Про внесення доповнення до рішення міської ради від 

22.12.2015 «Про затвердження Плану роботи міської ради з 
підготовки проектів регуляторних актів на 2016 рік». 



Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку 
підприємництва, торгівлі, побуту 
та регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
   «утрималось» - 0 

«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
28. СЛУХАЛИ: Про визначення осіб, уповноважених радою для участі в 

установчій конференції Полтавської обласної Асоціації органів 
місцевого самоврядування. 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
   «утрималось» - 2 

«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 24 листопада 

2015 року «Про утворення виконавчого комітету міської ради, 
визначення його чисельності та затвердження його персональ-
ного складу» (уточнення назви посади). 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
   «утрималось» - 0 

«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
30. СЛУХАЛИ: Про порядок реєстрації, обліку та видачі посвідчень членам 

громадських формувань з охорони громадського порядку, які 
діють на території міста Кременчука. 
Доповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з 

питань внутрішньої політики 
апарату міського голови  

(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
   «утрималось» - 1 

«проти» - 2 
«не голосувало» - 3 

 
31. СЛУХАЛИ: Про стан криміногенної ситуації та дотримання правопорядку 

на території м. Кременчука. 
Доповідач: Могила В.С. – начальник Кременчуцького відділу 

поліції ГУНП в Полтавській області 
 
 Проінформував про стан криміногенної ситуації та дотримання 
правопорядку на території міста Кременчука за січень, лютий 2016 року. 
Повідомив, що до Кременчуцького відділу поліції за лінією 102 з початку року 
до теперішнього часу надійшло 6 237 повідомлень. Із них: по Автозаводському 
району – 3 557; по Крюківському району – 2 680. На теперішній час 
Кременчуцькими органами досудового розслідування Кременчуцького відділу 
поліції розслідується 1772 кримінальні справи. Співробітниками Кремен-
чуцького відділу поліції за звітний період було оголошено про скоєння злочину 
332 особам. До суду направлено 163 кримінальних провадження за 283 
епізодами. Довів до відома, що протягом останнього місяця запрацювала 
патрульна поліція. Цілодобово на охорону громадського порядку задіяно         
21 екіпаж автопатрулів. Співробітниками Кременчуцького відділу поліції за 
звітний період було складено 703 адміністративних протоколи. Зупинився на 
актуальних проблемах, які хвилюють громадськість міста Кременчука та 
надавав відповіді на запитання депутатів міської ради. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 41 
   «утрималось» - 0 

«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
13.00 год. 30 березня 2016 року. 
 

Голосували:  «за» - 38 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

   (пропозиція приймається) 
 

Оголошено перерву до 13.00 години 30 березня 2016 року. 


